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Caroline Uttergård 

Från: 

Skickat: den 5 december 2011 13:49 

Till: Kommun 

Ämne: Medborgarförslag 

Jag är hundägare och har träffat många andra hundägare. 

Och vaje gång kommer frågan varför inte kommunen gör ett par stora inhängnade rast- och lekgårdar för 
hundar. Hundägare är beredda på att kanske ta bilen till hundgården för att hunden ska få leka. 

Många människor är rädda för hundar vare sig det är en liten eller stor hund, man blir utskälld om man 
har hunden lös och det spelar ingen roll hur bra kontroll man har över hunden. Dessutom behöver man 
inte oroa sig över att det dyker upp harar, rådjur etc som hundarna kan jaga. 

Det behöver inte vara någon märkvärdigt med rastgårdarna bara att de är inhägnade och att det sitter 
latriner ev något bord där hundägarna kan sitta medans hundarna leker. 

100 x 100 m ska väl gå att ordna på ett par ställen i bålsta?????? 

Mvh 

05 




